
Verksamhetsplan 2024

Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet

Barn och ungdom
Barn- och ungdomskommitténs syfte är att sätta extra fokus på barn- och ungdomsverksamheten i
förbundet med målet att få fler barn och ungdomar att utöva BJJ, både i träning och tävling.

Förbundet ska:
● Ta fram ett koncept med anpassade tävlingsformer för barn och unga.
● Ta fram tävlingsbestämmelser för hur tävling ska genomföras för målgruppen.
● Verka för att nya anpassade tävlingar för barn och unga i enlighet med konceptet

genomförs på många platser i Sverige för att möjliggöra tävlande för fler barn och unga.

Domare
Domarkommittén finns till för att höja kvaliteten på tävlingarna i Sverige genom att se till att alla regler
följs och som ett stöd för domare och utövare. Vi vill även öka antalet aktiva domare och utbilda både
utövare, tränare och framtida domare.

Förbundet ska:
● Kravställa utbildning för domare.

Förbundet bör:
● Ta fram en digital domarutbildning, steg 1, som ska finnas i Idrottens utbildningsplattform

(IUP).
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Sjukvård
Sjukvårdsansvarig finns som stöd till tävlingsarrangörer och är en del av tävlingssanktionsgruppen,
tillsammans med förbundsordförande och domarkommittén.

Förbundet ska:
● Ha kontakt med i sanktionsansökan angiven sjukvårdare inför tävling och kontrollera att

vederbörande godkänt att arbeta på aktuell tävling.
● Kontrollera att angiven sjukvårdare har giltig legitimation hos HOSP (Socialstyrelsens

register över legitimerad hälso- och sjukvårdspersonal).
● Bistå med rekommendationer om vad som bör finnas i en sjukvårdsväska, både vid tävling

och träning.

Förbundet bör:
● Göra kontinuerliga kontroller att sjukvårdsmateriel finns vid tävling, samt bistå sjukvårdare i

deras arbete.

Tävling
Trots att majoriteten av alla BJJ-utövare väljer att aldrig kliva på tävlingsmattan så är tävling är ett stort
verksamhetsområde inom förbundet och något som kräver kontinuerlig översyn och utveckling. Mycket
av arbetet kring tävlingar sker i nära samarbete med domarkommittén.

Förbundet ska:
● Tillsammans med en arrangörsförening genomföra SM i slutet av september.
● Fortsätta översynen och arbetet kring tävlingar och sanktion med målet att förenkla och

förtydliga för såväl förbund som arrangör och tävlingsdeltagare.
● Säkerställa att föreningarna och dess medlemmar förstår vikten av sanktionerade tävlingar

och vad som sker vid deltagande/arrangerande av icke-sanktionerade tävlingar, ett arbete
som ska ske med hjälp av SB&K.

● Säkerställa att alla sanktionerade tävlingar följer tävlingsbestämmelserna.
● Vara medarrangör i utbildningar om Smoothcomp.

Förbundet bör:
● Göra stickprov på sanktionerade tävlingar för att säkerställa att tävlingsbestämmelser följs

samt att god stämning råder på tävlingar.

Antidoping
Styrelsen strävar efter att ha ett aktivt antidopingarbete med en ansvarig person som leder arbetet med
information och utbildning om antidoping.

Förbundet ska:
● Arbeta nära Antidoping Sverige.
● Säkerställa att landslaget utbildas i antidopingfrågor.

Förbundet bör:
● Säkerställa dopingkontroller vid SM och andra BJJ-tävlingar i Sverige.
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Utbildning
Utbildningskommitténs syfte är att bevara ursprung och tradition samt att utbilda och utveckla
barnverksamhet, vuxenverksamhet, motion och elit.

Förbundet ska:
● Tillsammans med domarkommittén utveckla domarutbildningar.
● Genomföra idrottsspecifik tränarutbildning.

Förbundet bör:
● Genomföra den idrottsspecifika tränarutbildningen på 3 olika orter vid varje tillfälle, samt

genomföra den 1-2 gånger per år.

Elit och landslag
Efter några år som helt eller delvis påverkats av pandemin är nu ordningen återställt och landslagets
fokus är nu helt och fullt EM och VM under IBJJF.
SB&K har inför 2024 utvecklat en ekonomisk stödmodell som troligen kommer gynna BJJ.
Landslagsledningen har anpassat sin organisation och arbetat för att skapa förutsättningar att ta del av
stödet.

Ett orosmoment inför kommande och nästkommande verksamhetsår är dock RF:s beslut kring elitstöd
som innebär att SB&K står helt utan ekonomiskt stöd för elitverksamhet. SB&K arbetar för att hitta andra
lösningar.

Årsplan 2024
EM Januari
Vårläger/Sommarläger Våren
VM maj/juni
SM september
Höstläger Hösten

Förbundet ska:

● Säkra ett nytt ekonomiskt stöd enligt den nya stödmodellen från SB&K.
● Genomföra aktiviteterna i årsplanen för 2024.
● Tydliggöra på hemsidan kriterier för uttagning till landslaget.
● Säkerställa att landslagsledningen inom 2 år är Steg 3-utbildade (SB&K utbildningar).

Förbundet/Landslaget bör:

● Förutom medaljer på EM också ta medaljer på VM i brun- och/eller svartbältesklasserna.
● Bygga organisationen enligt den nya stödmodellen med 4 personer i landslagsledningen.
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Kommunikation
Kommunikationskommitténs uppdrag är att, främst via sociala medier, på ett tydligt och ansvarsfullt sätt
kommunicera och informera medlemsföreningar och övriga intressenter.

Förbundet ska:

● Med hjälp av SB&K:s kommunikationsansvarig ta fram en plan med att öka vår synlighet i
media.

● Lyfta fram våra medaljörer så att både individer och sporten uppmärksammas och syns i
media.

Förbundet bör:
● Vidareutveckla kommunikationsarbetet och börja jobba mot en ökad synlighet för sporten i

media genom att öka sportens synlighet på SB&K:s sociala medier.

Föreningar och medlemmar
Förbundet fortsätter att växa i stadig takt år efter år och det blir för varje år mer tydligt att det vore
önskvärt med en bättre och mer förenklad medlemshantering. Likaså finns ett behov av att fundera och
se över kraven för medlemsföreningarna, nya som gamla, kopplat till exempelvis antidopingarbetet.

Förbundet ska:
● Se över möjligheterna att kunna säkerställa och kravställa att medlemssiffror är korrekta

hos förening som önskar arrangera tävling, för att föreningen ska kunna erhålla sanktion
att arrangera tävlingen.

Förbundet bör:
● Göra en översyn av medlemshanteringen.
● Arbeta strategiskt och långsiktigt för att skapa en hållbar medlemshantering.
● Arbeta nära tillsammans med SB&K för att se över möjligheterna att ta fram ett modernt

och funktionellt medlemshanteringssystem.
● Se över möjligheterna till hantering av samt en plattform för bältescertifiering.
● Se över möjligheterna att genom SB&K ställa krav på föreningar som önskar bli medlemmar

i förbundet.

Styrelsen och allmänt förbundsarbete
Styrelsens arbete kommer ske fortlöpande med regelbundna möten och avstämningar samt
genomförande av aktiviteter. Styrelsen har som regel digitala möten varje månad och ett antal fysiska
längre arbetsmöten varje år.

Förbundet ska:
● Inleda ett mer omfattande strategiskt arbete med att ta fram en verksamhetsinriktning som

sträcker sig över flera år.
● Arbeta vidare med att ta fram SBJJF:s egna värdegrund och uppförandekod utifrån SB&K:s

visions- och värdegrundsarbete Hjärta i samhället.
● Följa upp och återuppta tidigare års organisationsutvecklingsarbete.
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● Fortsätta arbetet med att skapa strukturer kring kommunikation, utbildning och trygga
idrottsmiljöer.

● Samarbeta med SB&K i frågor om mångfald, inkludering och trygg idrott.
● Närma oss SB&K än mer för att optimera verksamheten och för att bättre använda de

resurser som finns till förfogande.
● Säkerställa att valberedningen kan göra ett gott arbete, bland annat genom att bjuda med

valberedningen vid en eller två fysiska arbetshelger.

Förbundet bör:

● Tillsammans med SB&K göra en stadgeöversyn
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